
 

BRM.0002.1.2023 

P r o t o k ó ł  nr  LXIV/2023 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 23 stycznia 2023 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

........................................................................................................................................ 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1000 otworzył LXIV 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył: Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 
 

Sekretarz obrad: Maria Żukowska. 

 

Radny nieobecny na sesji: Waldemar Kwiatkowski. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę  

chętnych do zabrania głosu.  
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów LXI, LXII, LXIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Inowrocław, a także określenia granic 

ich obwodów: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1km przebiegu 

pojazdu: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

8. Przedstawienie informacji nt. funkcjonowania żłobków miejskich w Inowrocławiu: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, 

− zapytania i dyskusja. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z 

terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

− jak w punkcie 10. 
 

12. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

13. Zakończenie obrad. 

 

 

 

 



3 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z LXI, LXII, LXIII sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia: 
 

Jacek Tarczewski – sekretarz obrad LXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

z 9 grudnia 2022 r. : 

Poinformował, że zapoznał się z protokołem, złożył podpis i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  1 - Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 

 

Waldemar Wąśniewski – sekretarz obrad LXII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

z 13 grudnia 2022 r.:  

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  2 - Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

Marcin Wroński – sekretarz obrad LXIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

z 19 grudnia 2022 r.: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  3 - przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad: 
   

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Marię Żukowską. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Maria Żukowska– Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 4  -  wybór sekretarza obrad (Maria Żukowska):  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad została pani radna Maria Żukowska. 

 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Inowrocław,  a także określenia 

granic ich obwodów: 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały, informując jednocześnie iż plan sieci publicznych szkół 

podstawowych uzyskała pozytywną opinię Kujawsko-Pomorskiego Kuratora 

Oświaty. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Inowrocław, a także określenia 

granic ich obwodów:  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXIV/563/2023 w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Inowrocław, a także określenia granic ich obwodów. 
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu: 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu:  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXIV/564/2023 w sprawie określenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 

 

Ad 8. Przedstawienie informacji nt. funkcjonowania żłobków miejskich 

w Inowrocławiu: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację.  
 

Lidia Stolarska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację.  
      
Zapytania i dyskusja:   
 

Maria Żukowska – Wiceprzewodnicząca RMI: 

Pozwoliłam sobie odwiedzić Żłobek „Bajka” przy ulicy Solankowej. Potwierdzam, że 

żłobek zapewnia wysoką jakość usług. Miałam również możliwość porozmawiania             

z rodzicami. Sale naszego żłobka, nie odbiegają od sal żłobków niepublicznych. Sale 

są bardzo czyste i wyposażone. Mamy się czym chwalić i byłoby marzeniem, aby 

naszych publicznych miejsc dla dzieci z miasta było jeszcze więcej.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam ten punkt i przystępujemy do realizacji następnego punktu.    

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy: 
 

Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny: Marcin Wroński.  
 

Marcin Wroński – Radny RMI: 

W Inowrocławiu jest duża ilość nieruchomości, które nie są podłączone do miejskiej 

sieci kanalizacyjnej i mają zbiorniki bezodpływowe. Czy w Inowrocławiu jest 

obowiązek, że właściciele takich nieruchomości muszą zawrzeć umowę z podmiotem, 

który świadczy takie usługi na terenie Miasta. Z czego wynika, jeżeli taki obowiązek 

jest? Czy wynika to z ustawy czy z naszej uchwały?     
 

Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska               

i Rolnictwa: 

Konieczność zawarcie umowy, wynika ustawy o utrzymaniu czystości i porządku             

w gminach.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem listy dyskutantów zamykam punkt zapytania i dyskusja. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy.  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXIV/565/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych 

oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia: 
 

Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia:  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXIV/566/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 

Inowrocławia. 
 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi: 
 

Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny: Marcin Wroński.  
 

Marcin Wroński – Radny RMI: 

Z uchwał, które regulują odbiór odpadów w Inowrocławiu wynika, że mieszkańcy 

mogą bezpłatnie raz w roku oddać 1 m3 gruzu odpadów budowlanych, muszą go tylko  

dostarczyć do punktu odbioru. W niektórych miastach w Polsce, np. we Włocławku 

jest system w ten sposób rozwiązany, że mieszkaniec w ciągu roku pobiera raz 

bezpłatnie „Big Baga”. Jak taka sobą przeprowadza remont, systematycznie zapełnia 

go gruzem i spółka miejska odbiera go po zgłoszeniu. Jest to bardzo wygodne, jeżeli 

realizuje się remont szczególnie w bloku. Gruz systematycznie można napełniać do 

tego „Big Baga” i nie ma problemu z jego oddaniem. Czy nie jest dobrym 

rozwiązaniem, aby takie rozwiązanie wprowadzić w Inowrocławiu.           
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Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

1 m3 może być odebrany w odpowiednim pojemniku w ramach pobranej opłaty.   
 

Marcin Wroński – Radny RMI: 

Jeżeli mieszkaniec gruz załaduje w „Big Bag” i postawi obok swojej nieruchomości, 

to ten gruz zostanie bezpłatnie odebrany do zbiórki odpadów?  
 

Urszula Marczewska – Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska              

i Rolnictwa: 

W odpowiednim pojemniku. Zgodnie z uchwałą nie mamy „Big Baga”.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,                  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi:  
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXIV/567/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad 12. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji ? Nie widzę. 
 

Szanowni Państwo, następną sesję przewiduję na dzień 27 lutego 2023 r. Materiały 

na sesję otrzymają państwo w statutowym terminie.  

Chciałbym również podzielić się z Państwem taką refleksją. Wszyscy jesteśmy 

radnymi, każdy z nas może podejmować różne działania, polemiki, krytykę. Jest to 

wszystko dozwolone, wszystko to powinno służyć dobru naszego Miasta                                    

i polepszeniu życia naszym mieszkańcom. Pamiętając, że jest się radnym, to swoje 

publiczne wystąpienia powinno się głęboko analizować przed ich upublicznianiem. 

Zwłaszcza w kontekście tragedii, która się wydarzyła w ostatni weekend. Proszę                       

o analizę tego typu wpisów. Chodzi mi o wpis radnego Szymańskiego na facebooku.      
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Ad 13. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXIV sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 1000 do godz. 1030. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/ Tomasz Marcinkowski 

 

 

 
 

Sekretarz obrad: 

 

/-/ Maria Żukowska 
 

 

Protokółowała: /-/ Agnieszka Bardzińska  

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


